



الشركة الوطنية لتصنيع وسبك المعادن
National Metal Manufacturing & Casting Co.

شركة سعودية مساهمة
Paid Up Capital SR 281,120,890 رأس المال المدفوع ريال
Commercial Register No. 2055002251 سجل تجاري رقم

Voting Results Ordinary General Assembly Meeting held on 26 June 2025 at 7 pm (First Meeting)	نتائج التصويت اجتماع الجمعية العامة العادية المنعقدة في 26 يونيو 2025م عند الساعة 7 مساءً (الاجتماع الأول)
1. The Board of Directors' report for the fiscal year ended 31/12/2024 was reviewed and discussed. 2. The financial statements for the fiscal year ending on 31/12/2024 were reviewed and discussed. 3. Approval of the auditor's report for the financial year ended 31/12/2024 after discussing it. 4. Approval of the payment of remuneration to the members of the Board of Directors in the amount of (1,200,000) riyals for the fiscal year ending on 31/12/2024. 5. Approval of the payment of remuneration to the members of the Audit Committee in the amount of (150,000) riyals for the fiscal year ending on 31/12/2024. 6. Approval of the discharge of the members of the Board of Directors from liability for the company's management for the financial year ended 31/12/2024. 7. Approval of the amendment of the Remuneration Policy of the Board of Directors, its committees and the Executive Management. 8. Approval of the selection of (Ibrahim Ahmed Al-Bassam & Partners - PKF) as an auditor of the company's accounts to examine, review and audit the financial statements for the second, third and fourth quarters and annual financial statements of the fiscal year ending on 31/12/2025 and the first quarter of the fiscal year ending on 31/12/2026, and determine his fees at the amount of SAR (408,000) excluding VAT.	1- تم الاطلاع على تقرير مجلس الإدارة للسنة المالية المنتهية في 2024/12/31م ومناقشته. 2- تم الاطلاع على القوائم المالية للسنة المالية المنتهية في 2024/12/31م ومناقشتها. 3- الموافقة على تقرير مراجع حسابات الشركة عن السنة المالية المنتهية في 2024/12/31م بعد مناقشته. 4- الموافقة على صرف مكافأة لأعضاء مجلس الإدارة بمبلغ (1,200,000) ريال عن السنة المالية المنتهية في 2024/12/31م. 5- الموافقة على صرف مكافأة لأعضاء لجنة المراجعة بمبلغ (150,000) ريال عن السنة المالية المنتهية في 2024/12/31م. 6- الموافقة على إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة عن إدارة الشركة عن السنة المالية المنتهية في 2024/12/31م. 7- الموافقة على تعديل (سياسة مكافآت مجلس الإدارة واللجان التابعة لها والإدارة التنفيذية). 8- الموافقة على تعيين (مكتب إبراهيم أحمد البسام وشركاه) مراجع لحسابات الشركة وذلك لفحص ومراجعة وتدقيق القوائم المالية للربع (الثاني و الثالث و الرابع) والسنوي من السنة المالية المنتهية في 2025/12/31م، والربع الأول من السنة المالية المنتهية في 2026/12/31م، وتحديد أتعابه بمبلغ (408,000) ريال سعودي غير شامل ضريبة القيمة المضافة.



اسلاك
ASLAK



المحاور العربية
ARABIAN AXLES



مسابك
MASABIK



تسك
TESC